
Razrešen predsednik komiteja
Med predsednikom izvršnega sveta in predsednikom
komiteja za urejanje prostora n/ osebnih medsebof-
nfh trenj in nesoglasij; prihaja pa do razhajanj pri
nekaterih strateških pogledih o nadaljnjem prostor-
sketn razvoju občine Center in razumevanju delegat-
skega sistema. To je med drugim deja! Boris Platov-
šek, predsednik izvršnega sveta, ko je na skupni seji
vseh zborov občinske skupščine v četrtek, 26. febru-
arja razložil predlog o razrešitvi Jurija Lenarda dolž-
nosti predsednika komiteja za urejanje prostora In
člana Izvršnega sveta.

Jurij Lenard je sporočil svoj od-
stop že 14. januarja, obrazložil pa
ga je na seji komiteja za urejai\je
prostora 16. februarja.

Številne pripombe delegatov in
poslovodnih delavcev OZD v zad-
njih nekaj mesecih kažejo, da pri
pripravi osnutkov prostorskih se-
stavin srednjeročnega plana obči-
ne niso dovolj upoštevane vse ti-
ste pripombe in predlogi, ki so
bili ob pripravi teh dokumentov
podani tekom lanskega leta, je de-

jal Boris Platovšek. Številne so
pripombe iz vrst OZD, da niso
dovolj upoštevane njihove razvoj-
ne potrebe.na območju naše obči-
ne in se bodo morale zaradi tega
preseliti v druge predele mesta.
Tudi iz vrst KS je mnogo pri-
pomb, da ne sledijo njihovim zah-
tevam o skrbi za zdravo in čisto
okolje, počitek, kulturo in rekre-
acijo.

Krajevna skupnost ima interes,
da se v poslovnih prostorih na

njenem območju opravljajo de-
javnosti, ki koristijo krajanom.
Svoje interese in pravice naj kra-
jevna skupnost varuje že v po-
stopku. Udeležena bi morala biti
tudi v postopku izdaje lokacijske-
ga dovoljerya za določeno pjslov-
no dejavnost.

V zadnjem času je bilo več očit-
kov o slabostih in pomanjkjjivo-
stih glede predlaganih rešitev.
Zahteve so zadevale tudi poljud-
no predstavitev prostorskih ure-
ditvenih možnosti za vsako KS
posebej.

Zbori občinske skupščine so o
razrešitvi Jurija Lenarda glasova-
li ločeno. Zataknilo se je le v zbo-
ru združenega dela, kjer so šele z
naknadno predloženo poverilnico
ugotovili, da je večina glasovala
za razrešitev. Za novega predsed-
nika komiteja za urejanje prosto-
ra je bil izvoljen Lojze Šoster.
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